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Sent: Fri 3/3/2023 8.56.16 AM

Subject: RE: Spoed verzoek: Commissiebrief voortgang regeling post-COVID

Received: Fri 3/3/2023 8:56:16 AM

Nee, notitie ligt nog niet by die MEVA wil eerst een gesprek. Daarna kijken wie zich inspant voor alternatieve route.

Kan zijn dat beleid dat dan zelf wil doen vamut hun verantwoordelyjkheid.

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van: [IESECENEN-BEEXETEN0 invws.o>
Datum: vrij 03 mrt. 2023 9:51 AM

Onderwerp: RE: Spoed verzoek: Commissiebriefvoortgang regeling post-COVID

Ook eens.

En het voornaamste voor de korte termijn: starten met de verkenning op de uitvoering door UWV. Kan je
ons daarover updaten, |EXESP Is de boodschap bij de overgekomen? En gaat zij ‘op pad’? Zo niet,
dan komt dit als een boemerang toch weer bij DUS-I terecht, met alle risico’s en gevolgschade van dien

{bir}...

Verzonden: vrijdag 3 maart 2023 09:49

aan:[NEESEDN)<BREXETI@ minvws.nl>; INEENEKECN)EXE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Spoed verzoek: Commissiebrief voortgang regeling post-COVID

Eens, goede aanpassing en ons eerdere advies om nog geen uitvoeringsorganisatie te noemen is overgenomen.

Het tijd kopen lijkt echter beperkt: streven is de regeling rond de zomer in werking te laten treden. Dat is prima mits dat niet

betekent dat dan ook de indieningstermijn opent.

van: [EESEDNNN)MEEKENN© invws. i>
Verzonden: vrijdag 3 maart 2023 09:42

Onderwerp: RE: Spoed verzoek: Commissiebrief voortgang regeling post-COVID

Het gaat om deze passage met een aantal kernpunten:

5 PAR ofa] [To

Zo op het eerste gezicht is het een goede aanpassing, met de juiste urgenties en risico’s in beeld. Enige
dat niet klopt is de passage |||EGRESS:| snap ik dat de minister niet

eenzijdig het UWV kan aanwijzen als uitvoerder.
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Onderwerp: FW: Spoed verzoek: Commissiebrief voortgang regeling post-COVID

Mag ik jullie om advies vragen ?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.

Dubbel


